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         Imre 

 

 

 

 

 

 
Kiss Imre   Kerezsi Gyula          Kovács Imre Kiss Gábor Csaba        Farkas József         Szilágyi Elemér 
 

Szentpéterszeg Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. 08. 07-én megtartott nyílt ülésén úgy határozott, hogy a 

helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek általános választásán induló minden képviselő -, és polgármester jelöltnek 

lehetőséget biztosít saját újságjában külön kiadványban a személyes bemutatkozásra. 

Ezzel a lehetőséggel nem minden jelölt élt. A jelöltek abban a sorrendben szerepelnek, ahogyan a Helyi Választási Bizottság 

2014. szeptember 8. napján kisorsolta a jelölteket (az önkormányzati választáson ebben a sorrendben követik egymást a 

jelöltek a szavazólapon). 
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Polgármester jelölt 

 
Tisztelt Szentpéterszegiek! 

 

 

Olajos Mihály Szentpéterszeg, Somogyi B. u. 10. sz. alatti lakos vagyok. Szentpéterszegen 1954. 

január 10-én születtem. 

1990. szeptember 30-án választottak polgármesterré és azóta – a választópolgárok bizalmából – 

folyamatosan látom el ezt a tisztséget. Előző munkahelyemen a helyi szövetkezetben 12 évig 

vezetőként dolgoztam. Mindkét munkahelyemen megbízatásomat tisztességgel és eredményesen 

végeztem.  

 

A polgármesteri tevékenységemet szolgálatnak tekintem, szolgálom a közösséget és igyekszek a 

település mind anyagi, mind szellemi gyarapodását elősegíteni.  

 

 

Az elmúlt 24 év alatt igen sokat fejlődött a falunk, nem kívánom részletezni, felsorolni, hogy mi mindent tudtunk közösen – 

Önökkel, választó állampolgárokkal, képviselő testületi tagokkal, civil szervezetekkel – megvalósítani.  

 

Az eredményes munkához közösség kell, összefogás kell. Ezt a közösséget sikerült megteremteni, jól példázza ezt az a tíz 

működő civil szervezet, amelyik a településünkön folyó eseményeket, rendezvényeket szervezi, irányítja és megvalósítja, 

máskor idegenben képviseli a falut. Engedjék meg, hogy áldozatos munkájukat itt és most megköszönjem.  

 

Az önkormányzat az alapvető feladatait vagy önállóan, vagy társulásban ellátja. A gyerekek alapfokú oktatási feladatát az 

állam 2013. január 01-gyel átvette. Az iskolánkat sikerült megtartani, folyik benne az oktatás és az állam működteti.  

Intézményeinket korszerű, akadálymentes, kívül-belül felújított épületekben, rendezett körülmények között működtetjük. 

Szeretném tovább folytatni a megkezdett munkát, hisz sok még a teendő. Bízom benne, hogy lesz az elkövetkező 5 évben 

olyan pályázat, amely lehetővé teszi az utak és járdák építését, felújítását.  

 

Céljaink között szerepel és a Megyei Területfejlesztési Tanácshoz benyújtottam a település rövidtávú – 7 éves – fejlesztési 

elképzeléseit.  

- Szeretnénk a település működési kiadásait tovább csökkenteni: - így korszerűsíteni a közvilágítást, LED-es 

lámpatestek felszerelésével.  

Megújuló energia felhasználása: 

- nagy lehetőséget látok egy naperőmű építésében, az így megtermelt villamos energia tovább csökkenti a település 

kiadásait.  

- csatlakoztunk egy megyei projekthez, melynek célja a geotermikus energia felhasználásával új munkahelyek létesítése 

pl. üvegházi zöldségtermesztés.  

Gazdasági fejlesztés:  

- folytatjuk a megkezdett közmunka programot, a megtermelt mezőgazdasági termékeket – a szociális szövetkezet 

bevonásával – feldolgozva, tartósítva szeretnénk értékesíteni.  

- tervezzük a tartalék ipari terület közművesítését 

 

Nem sorolom tovább, ebből is látszik, van bőven tennivaló, de még van egy fontos célom, öt év alatt meg kell találnunk és ki 

kell nevelnünk egy alkalmas személyt, aki akarja és tudja folytatni a megkezdett munkát – természetesen ha a választók is úgy 

akarják.  

 

Mindezek fényében megköszönöm az eddigi segítséget, bizalmat és kérek minden szentpéterszegi választópolgárt, hogy 

október 12 én jöjjön el választani, szavazatával segítsen megvalósítani a céljainkat.  

 

Tisztelettel:  

 

Olajos Mihály  

polgármester jelölt 
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Polgármester jelölt 
 

Tisztelt Szentpéterszegi Lakosok!  
 

Én, Kovács Imre az előző ciklusban képviselő voltam. Úgy gondolom, hogy az előző négy évben elég 

jó rálátásom lett a hivatal munkájára! Abban biztos lehet mindenki, hogy ha bizalmat szavaz nekem a 

tisztelt lakosság, nem lesz semmivel se rosszabb, sőt, igazságosabb minden téren!  

Sajnos az előző ciklusban is az állam mentette meg az önkormányzatot (kb. 30 millió Ft!), a segítsége 

nélkül kijelenthetjük, hogy rég csődöt jelentett volna! 

Ezt szerintem mindenképp el kell kerüljük! Nagyon sok felelős önkormányzat meg tudja oldani a 

feladatát állami plusz segítség nélkül! 

Mi van ha egyszer nem teszi meg azt a szívességet a felelőtlenül gazdálkodó önkormányzatokkal 

hogy ki húzzák a bajból?  

Az előző választáson több településen új vezetés lett és sehol nem bukott meg egy önkormányzat sem, csak jobb lett a 

gazdálkodása!  

Nálunk is sokan változást szerettek volna 4 éve, nem sikerült! Csináljuk meg együtt most! Tegyük a településünket minél 

otthonosabbá, hogy ne vágyjon senki más településre és büszkék lehessünk Szentpéterszegre!  
 

A településünkön az elsők között meg kell megoldani a lakosság közötti egyenlőség helyre állítását!  

Amennyiben a tisztelt lakosságtól megkapom a bizalmat vannak dolgok amin változtatnék! Ezek között van a rendezvények, 

bulik mindenki számára ingyenes elérhetősége (ha van erre lehetőség), vagy mindenki egyformán fizessen! Az utazásoknál 

pedig nem mindig ugyanazok utazzanak, hanem mindenki egyforma eséllyel vehessen részt rajta! Az adók is egyformán 

vannak kiszabva!  

Én azt szeretném elérni, hogy településünkön ne a széthúzás, hanem az összetartozás, egymás segítése legyen! Valamikor 

házakat építettek segítséggel az emberek egymásnak! Tudom megváltozott a rendszer, de a jó dogokat át kellene menteni! 

Mindenkinek jobb lenne egy olyan településen élni, ahol, ha csak lehet segítik egymást a település lakói! Ez segítené az 

emberek és a Falunk felemelkedését is! Én bízom benne közösen megtudnánk csinálni! Amennyiben össze tudunk fogni sok 

mindenre képesek vagyunk, még ebben az embertelen világban is!  
 

Amiket megvalósítani szeretnék: 

- kommunális adó eltörlése 

- temetőravatalozói díj eltörlése (ami most 25 eFt) 

- járdák rendbetétele, újak készítése 

- faluház ingyenes használata helyi lakosoknak lakodalom vagy temetés alkalmával  

- több kulturális rendezvény 

- nagygödör átjáró biztonságos kiépítése 

- az úgynevezett komposztáló, a temető bejáratától való áthelyezése külsőbb területre (nem csak esztétikai okokból,  

sajnos megjelentek a rágcsálók, sőt még rókák is a lakosság elmondása alapján)  

- fiataloknak legalább egyszer havonta disco lehetőséget biztosítani (nincs sajnos semmi lehetőségük a szórakozásra  

helyben) 

- önkormányzati szociális szövetkezet létrehozása (a jelenlegi nem a falu és lakosság érdekeit képviseli) 

- az önkormányzati busz eladása, abból traktor vásárlás, amivel lehet a mezőgazdasági munka elősegítése, téli  

útkarbantartás, stb 

- nyugdíjasoknak lehetőség szerinti ingyen fűnyírás (ha most volt ember pl. diófalevél, bodzavirág szedésre, akkor 

gondolom ez is megoldható!) 
 

Amit biztosra ígérhetek, nem lesznek temető ügyek, nem lesznek iskolabezárási ügyek és ehhez hasonlóak! Kijelenthetjük, 

hogy ezek nem tesznek jót sem a településünknek, sem a lakóinak, sem településünk jó hírének!   

A pályázatoknál a részvétel legfőbb szempontja csakis a lakosság és településünk fejlődése és hasznossága lehet! Nem 

fordulhat olyan elő, mint most, hogy több mint 20 millió Ft-ot vissza kell fizetni az államnak! Rosszul, felelőtlenül végzett 

munkáért!  

Minden nagyobb beruházásnál kikérném a lakosság véleményét! Döntsünk együtt, hisz mindannyian felelősök vagyunk a 

falunkért! Mindenkinek legyen meg valamilyen szinten a beleszólás joga!  Természetesen továbbra is szívesen veszek minden 

ötletet, javaslatot! 

Azt előre kijelentem, hogy személyi változásokat sehol nem látok szükségesnek, mert sajnos már ezzel riogatnak embereket! 

Semmiféle leépítésben, semmiféle átszervezésben, áthelyezésben nem gondolkodom! Mi lenne itt, ha tényleg mindenkit 

leváltanának, zűrzavar!  Ez senkinek nem lehet érdeke, senkinek nem lenne jó!  
 

Kívánok az elkövetkezőkre is mindenkinek erőt, egészséget és sok sikert!  

 

Tisztelettel Kovács Imre  
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Képviselő jelöltek 
 

Tisztelt Péterszegi Lakosok! 

 

Vadász Gergely vagyok, 25 éves, születésem óta Szentpéterszegen élek. A Debreceni Egyetem 

történelem szakán végeztem 2012-ben. Önkormányzati képviselő jelöltnek a Jobbik Magyarországért 

Mozgalom színeiben indulok.  

 

Gyermekkorom óta részt veszek a közösségi életben, eleinte néptáncosként, majd bekapcsolódtam a 

helyi civil szervezetek életébe. Tagja vagyok az Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek és a Polgárőr 

Egyesületnek. Egy település megtartó erejét a helyi közösség adja, motorját azok az emberek alkotják, 

akik tenni akarnak lakóhelyükért.  

 

Azért jelentkeztem képviselő jelöltnek, mert szeretnék Szentpéterszeg jelenéért és szebb jövőjéért dolgozni, azért hogy 

megmaradhassunk egy dinamikus, fejlődő településnek. 

 

Mi kell ehhez? 

 

Munkahelyek, melyek itt tartják a fiatalokat, lehetőségek, melyekkel élhetünk. Persze munkahelyet teremteni a legnehezebb, 

ezt én felelőtlenül nem is ígérhetek. Viszont támogatok minden olyan kezdeményezést, amellyel munkát adhatunk az itt élő 

lakosoknak. Kell az óvoda, az iskola, a kultúra, az idősek otthona, a jövedelmező gazdálkodások, vállalkozások, kell a 

közbiztonság, a biztos megélhetés. De fontos a hagyományőrzés és a továbbörökítés is a következő generáció számára. Legyen 

jó Szentpéterszegen élni! 

 

Amennyiben megtisztelnek szavazataikkal, igyekszem úgy dolgozni, hogy ezeknek a szempontoknak megfeleljek.  

 

Tisztelettel:  

Vadász Gergely 

 

 

 
 

 

 

Balogh Gyula 
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Bedő László 

Független képviselő jelölt 

 

1955.02.07-én születtem Berettyóújfaluban, tősgyökeres szentpéterszegi lakos vagyok. Általános 

iskolai tanulmányaimat 1969-ben fejeztem be itt Szentpéterszegen. 1969-től a berettyóújfalui arany 

János Gimnázium tanulója voltam, 1973-ban érettségiztem általános tagozaton. 1975-ben 

elektrotechnikai műszerész szakmunkás bizonyítványt szereztem „C” tagozaton, emelt szinten 

Deberecenben. A helyi Polgárőrség alapító tagja vagyok, a 80’-as években öt éven át a helyi labdarugó 

csapat szakosztályvezetője voltam. 1975 nyarától az ELZETT Műveknél dolgoztam Berettyóújfaluban, 

elektronikai műszerészként 1996-ig, közben 1978-ban villanyszerelő szakmunkás bizonyítványt is 

szereztem. Később a PARTIUM RT-nél vállaltam munkát Berettyóújfaluban szerződéses foglalkoztatás keretében, majd rövid 

ideig dolgoztam a helyi PIREMON vállalatnál is. 2000-2002-ig a BEREG GABONÁNÁL tevékenykedtem, mint 

műszakvezető. 2007-2012-ig a helyi MAGTÁR 2001 Kft. dolgozója voltam. Jelenleg NYEÁS-on vagyok, amit két hónapja 

megszakítottam, az M4-es autópálya régészeti feltárásán dolgozom.  
 

A következő választási ciklusban az alábbi feladatokat tartom a legfontosabbaknak. 

- Az önkormányzat által működtetett intézmények zavartalanul működjenek. 

- A szennyvízrendszer mielőbb épüljön meg, mert minél később kezdődik el a beruházás, annál drágább lesz. 

- A mezőőri rendszert ki kell építeni a termény- és falopások megszüntetéséért. 

- a vállalkozók iparűzési adóját csökkenteni vagy teljesen megszüntetni, ösztönözni őket, hogy lehetőleg csak HELYI  

  munkaerőt alkalmazzanak. 

- a kommunális adó csökkentése legalább 25 %-kal két lépcsőben. 

- A Kossuth utca páros oldalán a járda teljes felújítása az iskolától a Fekete Borbála utcáig. A forgalom itt a legnagyobb,  

  több évtizede ez a szakasz rossz, télen-nyáron balesetveszélyes. 

- további napelem rendszerek telepítése, ne szégyelljünk másoktól tanulni /lásd: Monostorpályi/ 

- Az utcai közvilágosítás égőinek LED izzókra való cseréje. Az új égők energiafogyasztása a réginek egyharmada. 
 

A fenti feladatokat /a teljesség igénye nélkül/ csak összefogással, erőink egyesítésével és egymás véleményének kölcsönös 

tiszteletben tartásával érhetjük el. Ha véleményemmel Ön is egyetért, kérem a választás napján szavazatával támogasson.  

 

Tisztelettel 

Bedő László 

 
 

 

Tisztelt Szentpéterszegi Választópolgárok! 

 

Az Önök megtisztelő bizalmából 1978 óta szolgálom és segítem Szentpéterszeg település fejlődését, 

boldogulását.  

Több mint 24 éve autószerelő vállalkozóként végzem munkámat, van két lány gyermekem és két 

gyönyörű unokám. 

 

20 éve vagyok önkormányzati képviselő. Több civil szervezetnek /polgárőrség, baráti kör egyesület, 

horgászegyesület, sportegyesület, vöröskereszt stb/ vagyok tagja ill. vezetője. 

A közösségért való tenni akarást mindig fontos dolognak tartottam, igyekeztem a falunk szebbé tétele és 

az emberek boldogulása érdekében minden tőlem telhetőt megtenni. 

 

A falu több évtizedes fejlődése bizonyíték arra, hogy munkánk nem volt hiába való. Ezt tovább kell folytatni és meg kell őrizni 

minden olyan értéket, ami a település hosszú távú fennmaradását, az itt élő emberek boldogulását biztosítja. 

A közbiztonság a lakosság és a polgárőrség aktív közreműködése révén a környező településekhez viszonyítva, kimagaslóan 

jó. 

 

Ha Önök továbbra is úgy döntenek, hogy bizalmat szavaznak nekem a következő választási ciklusra, a rám háruló feladatokat 

hasonló lelkesedéssel és odaadással fogom végezni, mint azt tettem eddig. 

 

Kérem, szavazataikkal támogassák további munkámat. 

 

Tisztelettel: Tornyi Lajos képviselőjelölt  
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Tisztelt Választó Polgárok! 

 

Seprenyi Antal vagyok, Komádiban születtem. Családommal 34 éve élek Szentpéterszegen, így 

gondolom, nem kell különösebben bemutatkoznom, hiszen biztosan mindenki ismer.  

 

A jobbik párt színében indulok, mint képviselő jelölt.  

Célom mindenekelőtt a lakosság érdekeit képviselni, illetve igazságosan dönteni! Kérem, hogy 

szavazatukkal támogassanak! 

 

Tisztelettel:  

Seprenyi Antal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Tisztelt Választópolgárok! 

 

 

Szabó Gyuláné Lakó Zsuzsánna vagyok, 1968.05.14-én születtem Berettyóújfaluban. A helyi ÉRB 

Banknál (korábban Takarékszövetkezet) dolgozom már 15 éve. Két nagykorú leánygyermek édesanyja 

vagyok. Nagyobbik lányom, Zsuzsi önálló életet él Budapesten, dolgozik. Kisebbik lányom, Csilla a 

Miskolci Egyetem hallgatója. A férjem Szabó Gyula, mezőgazdasági őstermelő, akivel 28 éve kötöttem 

házasságot, azóta élek életvitelszerűen a településen.  

 

Immár 15 éve, hogy aktív szerepet vállalok a falu kulturális életében, mind a Népdalkörön és mind a 

Baráti körön keresztül. A gyermekeim „szemüvegén keresztül” látom a fiatalok gondjait, illetve a 

munkám során azokkal a problémákkal is találkozok, ami érinti a nyugdíjasokat, a vállalkozókat, a munkavállalókat és azokat, 

akik épp munkát keresnek vagy segélyen élnek. 

 

A választásokon független képviselőként indulok, és ha bizalmat szavaznak nekem, akkor azon leszek, hogy a településünk 

fejlődjön, szépüljön, éljen, valamint a fiatalokat megtartó, élhető település legyen.  

 

 

Tisztelettel: 

Szabó Gyuláné Zsuzsa 
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Tisztelt Szentpéterszegi Lakosok! 

 

Harasztosi Gyula Imre vagyok, Szentpéterszeg Szabadság utca 17. szám alatti lakos. 1963. 06. 21-én 

születtem, azóta Szentpéterszegen élek. Mezőgazdasági Technikusi végzettséggel rendelkezem, 

jelenleg főállású őstermelőként gazdálkodom. 

Feleségem Harasztosiné Kéri Edit, a Berettyóújfalui Arany János Gimnáziumban egészségügyi 

szaktanár. Két gyermekünk van, Bence 21 éves, a vendéglátóiparban dolgozik és Nóra 19 éves végzős 

gimnáziumi tanuló. 

Szeretem a sportot, azon belül is a labdarúgást, 9 évig voltam a helyi sportegyesület elnöke, jelenleg 

elnökségi tag vagyok. Fontosnak tartom a hagyományőrzést, a valláskultúra ápolását, ezért 2010-óta a 

Szentpéterszegi Református Egyházközség presbitereként igyekszem a közösség hasznos tagja lenni.  

2002 óta vagyok önkormányzati képviselő. Az elmúlt 12 évben képviselőként megpróbáltam felmérni az itt élők többségének 

az álláspontját, érdekét és a döntéshozataloknál ennek megfelelően nyilvánítottam véleményt, hoztam döntést. 

Szerintem Szentpéterszeg helyzeti előnyben van a szomszédos településekkel szemben, közbiztonság, rendezettség és úgy 

általában az élhetőség tekintetében. A most felálló képviselőtestület legfontosabb feladata megőrizni ezt az előnyt, ezzel 

megelőzni különböző negatív folyamatok beindulását településünkön. 

Továbbra is élni kell a pályázati lehetőségekkel, különösen azokkal, amelyek minimális önerőt igényelnek és hasznára válnak 

lakóhelyünknek. 

Meg kell őrizni az intézmények működőképességét, támogatni kell az időseket és a rászorultakat.  

Továbbra is támogatni kell a sportot, a kultúrát, a helyi civil szervezeteket. 

Amennyiben önkormányzati feladat marad, továbbra is gondoskodni kell a közfoglalkoztatásról, hiszen a munkaerő piaci 

helyzet miatt sokaknak ez az egyetlen lehetősége a jövedelemszerzésre. 

Természetesen továbbra is törekedni kell arra, hogy vállalkozások idetelepítésével új munkahelyek létesüljenek. 

Nagyon röviden összefoglalva talán ezek a legfontosabb célok, feladatok melyek az új képviselő testület előtt állnak.   

Ebben a munkában szeretnék az elkövetkező öt évben képviselőként részt venni. 

 

Kérem, hogy támogassanak szavazatukkal. 

 

Tisztelettel: Harasztosi Gyula Imre független képviselőjelölt.  

 

 
 

 

Tisztelt Szentpéterszegi Választópolgárok! 

 

Tóthné Gara Márta vagyok, független jelöltként indulok az önkormányzati képviselő választáson.  

Óvodapedagógusként dolgozom 20 éve a helyi Mesevilág Óvodában. Fontosnak tartom, hogy az 

ember, élete során, mindig kész legyen új kivívásokkal szemben megfelelni, önmagát folyamatosan 

fejleszteni.  

A Szentpéterszegiek Baráti Körének Egyesülete elnökeként vezetőtársaimmal, tagjainkkal, a többi civil 

szervezettel, a falu lakosságával, az önkormányzattal együtt azon munkálkodom már közel 10 éve, 

hogy a falu, mint egy közösség megtalálja a saját erőforrásait, és azokat felhasználva fejlődjön, 

megőrizze saját értékeit.  

Egy élhető falu működésének alapvető feltétele a megtartó erő megőrzése, intézményeinek működtetése, a fiatalok 

jövőképének biztosítása.  

 

Az utóbbi években felértékelődött a helyi önkormányzat szerepe a munkahelyteremtésben, ezért a képviselőtestület fontos 

feladata, hogy a települést minden adódó reális lehetőséggel, pályázati forrással fejlessze, amely a foglalkoztatás bővítését 

eredményezheti, hogy minél több ember tudjon helyben dolgozni, amely a falu megtartó erejét növelheti. Az önkormányzatnak 

nyitottnak kell lennie és kapcsolatot kell teremtenie a helyi kis és középvállalkozókkal, hiszen a munkahelyteremtés és 

foglalkoztatás szempontjából meghatározó szerepük van, a célunk egy, az értékek megőrzése.  

 

Ez nem könnyű feladat, de úgy gondolom, olyan falukép és jövőkép kialakításán kell munkálkodnunk a polgármesterrel és a 

képviselő testülettel közösen, együtt gondolkodva, amely a faluban élő lakosság minden generációját kielégíti, élhető 

környezetet biztosít számukra. 

 

Legfontosabb, hogy egymásért küzdjünk, mindig maradjunk hitelesek és emberségesek.  

 

Tóthné Gara Márta 
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A nevem Nagy Zsolt, 25 éves vagyok. Szentpéterszeg Köztársaság u. 16 szám alatt lakom. Édesapám 

B. Nagy Barna Berettyóújfaluban a Magyar Közútnál, édesanyám Nagy Barnáné Debrecenben az E-on 

Ügyfélszolgálati Kft.-nél dolgozik. Iskolai tanulmányaimat a Szentpéterszegi Általános Iskolában 

kezdtem, majd a Berettyóújfalui Arany János Gimnázium, Egészségügyi és Közgazdasági 

Szakközépiskolában közgazdasági szakon érettségiztem és az OKJ-s Informatikai statisztikus és 

gazdasági tervező szakképesítést szereztem. A Debreceni Egyetemen elvégeztem a pénzügy és 

számvitel szakot, illetve az OKJ-s Vállalkozási mérlegképes könyvelői képesítést és az OKJ-s 

Ingatlanközvetítői szakképesítést is megszereztem ugyanitt. Továbbá a berettyóújfalui Eötvös József 

Szakképző Iskola és Speciális Szakiskolában az OKJ-s Gazda szakképesítés feltételeit is sikeresen 

teljesítettem, melyről szintén megkaptam a bizonyítványt. 

Jelenleg szakképzett csoportvezetőként közfoglalkoztatásban dolgozom a Szentpéterszeg Községi 

Önkormányzatnál. 

Általános iskolás korom óta tagja vagyok a szentpéterszegi Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek. 

Aktív tagja vagyok a szentpéterszegi polgárőrségnek, rendszeresen járok éjszakai őrszolgálatba. Társadalmi munkában 

vállaltam azt, hogy Szentpéterszeg község területén és ha szükséges néha még azon kívül is részt veszek a közbiztonság 

felügyeletében, vigyázom a lakosság nyugalmát, védem értékeit. 

Már 8 éves koromban tapasztalhattam, hogy mit jelent, ha a keresőképes családtag ingázik, közel 50 km-re jár dolgozni. 

Szülői, nagyszülői segítség nélkül testvéremmel együtt készültem el és mentem iskolába. Szerencsére helyben volt akkor is az 

iskola, nem jelentett gondot az iskolába járás. 

Volt szerencsém nagypapám, B. Nagy Vince kapcsán, megismernem az idősek sorsát is. 

Azért szeretnék bekerülni az Önkormányzat képviselőtestületébe, mert számomra fontos, hogy a településen élő fiatalságot 

összefogjuk, és egy számunkra is élhetőbb települést alakítsunk ki, ahol adottak a munkalehetőségek ahhoz, hogy az új 

nemzedék ne kényszerüljön elhagyni lakhelyét, megakadályozzuk a település elnéptelenedését. 

Szeretnék szebb, élhetőbb környezetet teremteni, szakmai tudásommal segíteni a Képviselő testület döntéshozatalát itt ezen a 

szép virágos kis településen. 

Kérem az Önök bizalmát, hogy szavazatukkal támogassák munkásságom. 

 

 

 

 
 

 

Szabó László képviselő jelölt 

 

Tisztelt Szentpéterszegi lakosok! 

 

Szentpéterszegen születtem, itt jártam Általános Iskolába. Innen jártam továbbtanulni 

Berettyóújfaluba, ahol autószerelői képesítést szereztem. Jelenleg kereskedelmi és mezőgazdasági 

vállalkozó vagyok. Születésem óta Szentpéterszegen élek, ismerem a péterszegi embereket, tudok 

gondjaikról, bajaikról. Megválasztásom esetén lesz időm testület elé kerülő előterjesztéseket 

tanulmányozni, véleményezni, az érdeklődő lakosokkal a napirendi pontokat megbeszélni még a 

döntés előtt. A meghozott határozatokról minél előbb tájékoztatni a falut. Támogatni kell a civil 

szervezeteket, kiemelten azokat, akik a falu hírnevét öregbítik, a hagyományokat ápolják. Külön megemlítem a 

sportegyesületet, ahol véleményem szerint több lehetőséget kell adni a helyi kötődésű fiataloknak még abban az esetben is, ha 

az eredmény rovására megy. Az időseket, nyugdíjasokat támogatni kell (pl. fűnyírás). Az idősek otthona konyhájának jogi 

helyzetét rendezni kell. A főzést minél hamarabb be kell indítani. A balesetveszély elkerülése érdekében a falu utcáin pótolni 

kell a közúti jelzőtáblákat, ahol az indokolt sebességkorlátozást kell bevezetni. Támogatok minden olyan kezdeményezést, ami 

a temető térvilágítására irányul, jó lenne első ütemben legalább a temető belső útját kivilágítani a kihelyezett két három 

villanyoszlop a későbbiekben térfigyelő kamerák elhelyezésére is használható. Szentpéterszegen a helyi agrárbizottság elnöke 

vagyok, a bizottság 120 termelő érdekét képviseli, bekerülésem esetén az önkormányzati testületben a péterszegi gazdálkodók 

érdekét helyezem előtérbe. Hitvallásom földhaszonbérlet vonatkozásában a péterszegi föld teremjen a péterszegieknek. Föld 

adás-vétel esetén péterszegi föld a pétereszegieké!  

 

Ha gondolataimmal, elképzeléseimmel egyet ért szavazatával támogassa az Ön képviselőjét!  

  10. Szabó László 

 

Tisztelettel: 

Szabó László képviselő jelölt 
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Tisztelt Választópolgárok! 

 

 

Engedjék meg, hogy ezúton mutatkozzam be azoknak, akik 

még nem ismernek. Fónyad Lászlónak hívnak és 1981.07.11-

én születtem Berettyóújfaluban. Szüleimmel és testvéremmel 

Hencidán éltünk. 2002-ben kezdtem el dolgozni 

Szentpéterszegen, az akkori Blondy és Társa Kft-nél, ahol négy 

évig dolgoztam és ismerkedtem meg a település lakosaival és 

feleségemmel, aki szintén szentpéterszegi, Tóth Enikő. 2006-

ban házasodtunk össze és költöztünk Szentpéterszegre. 2008-

ban kezdtem el dolgozni a helyi kábeltévé és internet 

szolgáltatónál, ahol a mai napig is dolgozom és így - hacsak 

látásból is – de ismerem a településen élőket. Két fiú 

gyermekem van, László, aki 2008-ban és Nándor, aki 2011-ben 

született.  

 

Ígérgetni nem akarok, azt már négy évvel ezelőtt egyes képviselők megtettek, amiből semmit nem tartottak be. Nem a magam 

és nem egyes érdekcsoportok akaratát tartom szem előtt, hanem az itt élő szentpéterszegi emberek érdekeit, boldogulását, 

helyben maradását segítő elképzeléseket támogatom, képviselem. Elgondolásom, elképzelésem, hogy józan ésszel és tenni 

akarással állok a képviselőség elé amennyiben bizalmat kapok Önöktől.   

Köszönöm megelőlegezett bizalmukat.  

 

Tisztelettel: 

  Fónyad László 

 

 

 

 

 
 

 

A nevem Kerezsi Gyula, 53 éves vagyok, 17 éve, hogy Szentpéterszeg lakosa vagyok. Azért 

jelentkeztem képviselőnek, hogy a község lakóinak segítséget nyújtsak, és mindent megtegyek, ami a 

község javára szolgál. Véleményemet az ország gondjairól az alábbi versben közlöm:  

 

 

   Kerezsi Gyula 

 

   Láthatatlan háború 
 

   Már több millió éve, hogy dúl a lelki háború, 

Nem látszik változás, mindenki szomorú. 

A megígért jólétből gyűlölet született,  

A sok hazugság közt az igazság elveszett. 

 

Lelki háborúval sújtott magyar nép, 

Ezt kaptuk a kormánytól a gyávaságunkért. 

Hazugság és csalás övezi útjukat,  

Így rabolják ki a magyar hazájukat. 

 

Gyermekeink jövője rabszolga jelölt, 

Mi vagyunk mindezért igazán felelős. 

Rajtunk múlik minden, a rossz vagy a jó, 

A magyar nemzet alatt süllyed a hajó. 
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Tisztelt Szentpéterszegi Lakosok! 

 

Újra eljött a választások ideje! Az előző ciklusban én, Kovács Imre Kossuth u. 79. szám alatti lakos 

képviselő voltam! 

Magamról nem akarnok sokat írni, mert gondolom ismernek a helyiek. Talán csak a rend kedvéért, 

55 éves vagyok, asztalos a szakmám, faipari technikus a végzettségem!  

Először is megköszönöm a négy évvel ezelőtti szavazatokat! Minden igyekezetemmel 

megpróbáltam megfelelni az igen tisztelt szavazók elvárásainak! 

Az előző ciklusban Jobbikos képviselő voltam! Most függetlenként indulok, tudniillik a párt nem 

támogat, mert nem volt elég a beletett munkám, sajnos előre le kellet volna mondani a még meg se 

lévő tiszteletdíj bizonyos százalékáról! Ezt én úgy gondoltam, hogy már nem tudom bevállalni!  

Részlet Szabó Gábor pártigazgató hozzám intézet leveléből: „Kedves Imre! Még egyszer leírom, 

hogy nagyon sajnálom, ami történt! A hibát ott látom, hogy nem volt megfelelően tájékoztatva 4 éven keresztül a megye által s 

bevonva a vérkeringésbe” 

A meglátásom szerint nem való kistelepülésekre behozni a nagypolitikát! Mint ahogy eddig se tettem! Itt csak a falui ügyeivel, 

a helyi embereknek minél jobb körülmények biztosításával kell foglalkozni! 

 

Az eltelt időszakban képviselőként minden döntésemnél, javaslatomnál a falu és a lakosság érdekét vettem figyelembe!  

Nem egyes személyek (legyen az bárki), hanem az egész lakosság, és településünk érdekét!  

Ezt szeretném továbbra is folytatni! 

Volt az elmúlt időszakban több javaslatom is, engedjék meg, hogy egyet-kettőt felsoroljak. 

Pl:       - kommunális adó 2 eFt-ra csökkentése 

- temetőravatalozói díj (25 eFt) eltörlése 

- faluház ingyen használat a településünk lakóinak lakodalomra és halotti torra rezsifizetés ellenében  

- nagygödör átjáró biztonságossá való kiépítése  

  

A tiszteletdíjam visszaforgattam a falu felé pl. több rendezvényt támogattam (mint pl. teadélután), az iskolát segítettem több 

alkalommal gyerekek  szállításában sporteseményekre, vagy iskolaudvari játékok festése saját anyaggal! Itt szeretném 

megköszönni azoknak akik ebben segítségemre voltak! Támogattam az óvodát játékokkal, de volt koncert, stb!  

 

Amennyiben újból megtisztel a lakosság a bizalmával, akkor szintén az eltelt négy év szellemében kívánom folytatni a 

tevékenységem! 

 

Kívánok az elkövetkezőkre is minden Szentpéterszegi lakosnak erőt, egészséget és sok siket!  

 

Tisztelettel Kovács Imre  

 

 
 

 

 

Tisztelt Választópolgárok! 

 

Kiss Imre Szentpéterszeg Dózsa u. 4. szám alatti lakos vagyok. Iskolai végzettségem villanyszerelő 

szakmunkás.1994 - 1998-ig és 2000 - 2010-ig önkormányzati képviselő voltam a településen. 25 éve 

a helyi Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke vagyok.1993 óta a helyi önkormányzatnál és Általános 

Iskolánál dolgozom. A feladataim közé tartozik a közintézmények villanyszerelési karbantartása, 

javítása, anyagbeszerzés, közmunkások irányítása, közterület rendben tartása.  

 

Képviselőként szeretném a munkámmal településünk fejlődését minél eredményesebben segíteni, a 

felmerülő gondokat megoldani. Ennek érdekében kérem önöket, hogy szavazatukkal támogassanak. 

 

 

Tisztelettel: Kiss Imre 
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Tisztelt Szentpéterszegi választópolgárok! 

 
Kiss Gábor Csaba vagyok, Szentpéterszegi lakos és független önkormányzati képviselőjelölt. 

 

Jelenleg végzős egyetemi hallgató vagyok a Debreceni Egyetem történelem szakán, ahol politikai 

rendszerek-, intézmények és társadalomtörténet specializációra járok. Rendszeres támogatója vagyok a 

Szentpéterszegi Református Egyházközségnek, amit nem csak Hittel, hanem Isten adta erővel is 

támogatok. Tagja vagyok a Szentpéterszegi Sport Klubnak, csekély szolgálatot teszek a falu 

közbiztonságának érdekében nálam erősebbek és gyorsabbak között a Polgárőr Egyesületben, valamint 

aktív tagja vagyok a Szentpéterszegiek Baráti Körének. 2013 óta dr. Matolcsi Lajossal közösen 

dolgozunk Szentpéterszeg III. Falukönyvén, amely megpróbálja írásba foglalni a településünk értékeit, 

történelmét.  

 

Ennek tükrében megítélésemet a település lakóira bízom. Ha megválasztanak, képviselőként arra törekszem majd, hogy a 

feszített községi költségvetés ellenére tovább tudjuk támogatni a közbiztonság fokozását térfigyelő kamerák telepítésével, a 

civil szerveződéseket, a település nevét öregbítő kulturális egyesületeket, együtteseket. Megkezdődhessen a járdalapok cseréje 

a mára már veszélyessé vált területeken. Képviselőként elsődleges feladatomnak tekintem majd, hogy ezek a célok 

megvalósuljanak, és hogy ezekhez a célokhoz forrásokat találjunk mind a hazai, mind az Európai Unió adta lehetőségek 

kiaknázásával, valamint a gazdasági élet szereplőinek bevonásával. Ehhez a kapcsolatrendszer adott, gondolkodásom nyitott. 

Településünk érdekében a kompromisszumokra kész vagyok. Elszánt vagyok amellett, hogy településünk még szerethetőbbé, 

még élhetőbbé váljon! 

 

 

 

 

 

 
 

 

ROMA NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ JELÖLTEK 
 

 

 

 

Tisztelt Lakosság! 

 

Farkas József vagyok, 1963-ban születtem Karcagon. Szentpéterszeg lakosa vagyok 30 éve, így 

ismerem a roma lakosság gondjait, bajait. Képviselőnek való jelentkezésem célja a roma lakosság 

felzárkóztatása, szociális problémák megoldása, a szülők munkabérből való megélhetésének 

elősegítése, a roma kultúra visszaállítása, rendezvények újraindítása. Elérni, hogy a roma gyerekek 

felsőoktatási intézményekben tanulhassanak, nyelveket tanuljanak. Minél több sporthoz való 

hozzájutás biztosítása, pl. futball.  

Megválasztásom után ezeket szeretném elérni.  

 

Tisztelettel: Farkas József 
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ROMA NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ JELÖLTEK 
 

Tisztelt Lakosok! 

 

Id. Szilágyi Elemér vagyok. Szeretném bevezetni a roma kultúrát, az iskolásokat tovább tanítani, 

hogy a társadalomba beilleszkedjenek, ne legyenek analfabéták ebben a társadalomban. Műveltséget 

tanuljanak és ezzel a kultúránkat tovább tudjuk fejleszteni. Szeretném, ha a nagycsaládosokon 

segíteni tudnánk, ebbe bele értve a munkalehetőséget is. Szeretném a kisebbséget fejleszteni, hogy 

elérjék a céljukat és a társadalomba beilleszkedjenek, és a beteg gyerekeknek is segíteni tudjunk.  

 

Tisztelettel: Szilágyi Elemér 

 

 
 

 

Szilágyi Elemér (1983) 

 

 

 
 

A Választási Iroda tájékoztatója 
 

Magyarország Köztársasági Elnöke a 2014. évi helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek általános választásának 

időpontját 2014. október 12. napjára tűzte ki. 

Településünkön továbbra is egy szavazókör működik, amelynek címe: 4121 Szentpéterszeg, Fekete Borbála u. 9. szám. Az a 

választópolgár, aki a szavazóköri névjegyzékben szerepel, de nem tud a szavazóhelyiségbe elmenni szavazni egészségi 

állapota vagy fogyatékossága miatt mozgóurnát kérhet. A kérelemnek legkésőbb a szavazást megelőző második napon (2014. 

október 10. napján 16.00 óráig) kell megérkeznie a Helyi Választási Irodához, illetve a szavazás napján a szavazókörben 

működő választási bizottsághoz.  
 

Szavazni a szavazás napján 6 órától 19 óráig lehet. A szavazóhelyiségben az a választópolgár szavazhat, aki a kinyomtatott 

szavazóköri névjegyzékben szerepel.  

Személyazonosító okmányaikat a szavazásra szíveskedjenek magukkal vinni. Érvényesen szavazni a jelölt neve melletti körbe 

tollal írt két, egymást metsző vonallal lehet. A képviselőjelöltek közül érvényesen legfeljebb 6 személyre lehet szavazni 

(kevesebb lehet, de hatnál több nem).  
 

Helyi Választási Iroda: 
 

Vezetője: Dr. Karancsi-Vámosi Margit jegyző 

Címe: 4121Szentpéterszeg, Kossuth u. 45. 

Telefon száma: (54) 416-910 

E-mail: szentpeterszeghivatal@korosmenti.hu 

 

Helyi Választási Bizottság: 
 

Tagjai: Ékesné Baranyai Enikő, Kiss Judit, Kun Lajos,  

  Nagy Imréné, Szabó Károly 
 

Póttagok: 

Aranyi Sándor József, Veress Sándorné 

 

 

 

A roma nemzetiségi önkormányzati képviselő 

választás Szavazat Számláló Bizottságának 

tagjai: 
 

Tagjai: Nagyné Nagy Judit, Vajkai Károlyné, Majori 

Annamária, Harasztosi Lajosné, Harasztosi Józsefné  
 

Póttagok: Majori Renáta, Nagy Gyula 
 

Dr. Karancsi-Vámosi Margit  

HVI vezető 
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